
Til: Kulturministeren

Dato: 3. september 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 172
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange ansøgninger om adgang til konge-
husets arkiver, som er blevet indgivet til rigsarkivaren og/eller kongehuset siden
2002, og hvor mange af disse ansøgninger, der er blevet henholdsvis imøde-
kommet og afvist.

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Nødgaard
formand
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Kulturudvalget 2009-10
KUU alm. del Spørgsmål 172
Offentligt
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